
 
 
 
 

Zápis z jednání  
Rady pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice  

ze dne 11. ledna 2021prosince 2020 
 
 
Místo a čas konání:  
zasedací místnost, 4.NP rektorátu Univerzity Pardubice, Studentská 95, 13:00  
 
Přítomni:  
prof. Ing. Jiří Málek, DrSc., prof. Ing. Jan Čapek, CSc., prof. MUDr. Josef Fusek, DrSc., prof. Ing. Petr 
Kalenda, CSc., prof. PhDr. Milena Lenderová, CSc., prof. Ing. Tatiana Molková, Ph.D., Ing. Petr 
Bělina, Ph.D., Ing. Ondřej Kuba, Ing. Zuzana Gojná  
 
Omluveni: 
doc. Ing. Jiří Cakl, CSc.,  
 
č. j.: akred/0001/21 

 

Program jednání: 
1. Zahájení. 
2. Projednání žádostí o vnitřní akreditaci studijních programů Fakulty ekonomicko-správní. 
3. Projednání změny garanta studijních programů Dopravní fakulty Jana Pernera. 
4. Různé.  
5. Závěr. 

 

1. Zahájení. 
Předseda Rady pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice (dále jen „RVH“), prof. Málek, přivítal 
přítomné členy RVH a seznámil je s programem jednání. Nikdo nepožádal o doplnění navrženého 
programu. Zasedání RVH bylo zahájeno. 
 
2. Projednání žádostí o vnitřní akreditaci studijních programů Fakulty ekonomicko-správní. 

Číslo Název SP 
Garant SP 

Typ SP 
Forma 

SP 
Profil 

SP 
OV 

Návrh usnesení 
RVH Zpravodaj 

FES/2020/140/1 Finance 

doc. Ing. Jan 
Černohorský, Ph.D. 

Bc. P/K A 5 

Udělení 
akreditace na 
10 let s kontrolní 
zprávou 

doc. Ing. Ivana Kraftová, 
CSc. 

FES/2020/141/1 Finance 

doc. Ing. Jan 
Černohorský, Ph.D. 

NMgr. P/K A 5 

Udělení 
akreditace na 
10 let s kontrolní 
zprávou 

doc. Ing. Ivana Kraftová, 
CSc. 

Prof. Molková shrnula vývoj projednávání předložených žádostí o akreditaci bakalářského studijního 
programu Finance a navazujícího studijního programu Finance. Usnesením RVH ze dne 14. 12. 2020 
byla řízení přerušena, fakulta žádosti ve stanovené lhůtě doplnila a opravené žádosti předložila 
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ekonomické odborné komisi RVH k opětovnému projednání. S průběhem jednání odborné komise 
seznámil přítomné členy její předseda, prof. Čapek. Byly zapracovány veškeré připomínky hodnotitelů, 
fakulta nově žádá pouze o udělení akreditace prezenční formě studia. Prof. Čapek přednesl závěrečné 
stanovisko komise k oběma projednávaným programům, ve kterém komise doporučuje udělení 
akreditace na 10 let s kontrolní zprávou. 
Bylo konstatováno, že žádosti dokládají soulad studijního programu s posláním a se strategickým 
záměrem Univerzity Pardubice a Fakulty ekonomicko-správní a splňují požadavky standardů.  
K tématu byla otevřena diskuze zaměřena na vazbu délky akreditace a data kontrolních zpráv týkajících 
se publikační činnosti. V diskuzi vystoupili prof. Fusek, prof. Molková, prof. Málek, dr. Bělina. 
 
2.1 Finance (FES/2020/140/1) 
Na základě veškerých přednesených podkladů se RVH usnesla udělit Fakultě ekonomicko-správní 
oprávnění uskutečňovat bakalářský studijní program Finance na dobu 10 let s kontrolní zprávou 
do 31. ledna 2024. Předseda RVH nechal hlasovat o návrhu usnesení. 
 
Návrh usnesení k bodu 2.1: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice se dne 11. ledna 2020, v souladu s čl. 20 odst. 3 písm. 
a) Statutu Univerzity Pardubice, ve spojení s čl. 5 Akreditačního řádu Univerzity Pardubice, usnesla 
o stanovisku k žádosti o udělení vnitřní akreditace studijnímu programu podané dne 10. listopadu 2020, 
číslo FES/2021/140/1, takto: 
Uděluje se vnitřní akreditace akademicky zaměřenému bakalářskému studijnímu programu Finance 
se standardní dobou studia 3 roky, formou studia prezenční, zařazenému ve smyslu § 44a zákona 
č. 111/1998 Sb., o vysokých školách a o změně a doplnění dalších zákonů (zákon o vysokých školách), 
ve znění pozdějších předpisů, do oblasti vzdělávání Ekonomické obory, pro uskutečňování Fakultou 
ekonomicko-správní Univerzity Pardubice, a to na dobu 10 let, tedy do 11. ledna 2031 s kontrolní 
zprávou do 31. ledna 2024. 
Hlasování: 8 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
2.2 Finance (FES/2020/141/1)  
Členové RVH se shodli, že kontrola publikační činnosti akademických pracovníků zapojených do výuky 
navazujícího studijního programu formou kontrolní zprávy je smysluplná nejdříve za 4 roky od udělení 
akreditace. U navazujících studijních programů se předpokládá vyšší kvalita publikačních výstupů, 
jejichž vydání není možné ve lhůtě do 3 let zrealizovat.  
RVH z výše uvedených důvodů navrhuje u navazujícího studijního programu Finance posunout termín 
zpracování kontrolní zprávy o rok oproti původnímu návrhu odborné komise.  
Na základě veškerých přednesených podkladů se RVH usnesla udělit Fakultě ekonomicko-správní 
oprávnění uskutečňovat navazující magisterský studijní program Finance na dobu 10 let s kontrolní 
zprávou do 31. ledna 2025. Předseda RVH nechal hlasovat o návrhu usnesení. 
 
Návrh usnesení k bodu 2.2: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice se dne 11. ledna 2021, v souladu s čl. 20 odst. 3 písm. 
a) Statutu Univerzity Pardubice, ve spojení s čl. 5 Akreditačního řádu Univerzity Pardubice, usnesla 
o stanovisku k žádosti o udělení vnitřní akreditace studijnímu programu podané dne 10. listopadu 2020, 
číslo FES/2021/141/1, takto: 
Uděluje se vnitřní akreditace akademicky zaměřenému navazujícímu studijnímu programu Finance 
se standardní dobou studia 2 roky, formou studia prezenční, zařazenému ve smyslu § 44a zákona 
č. 111/1998 Sb., o vysokých školách a o změně a doplnění dalších zákonů (zákon o vysokých školách), 
ve znění pozdějších předpisů, do oblasti vzdělávání Ekonomické obory, pro uskutečňování Fakultou 
ekonomicko-správní Univerzity Pardubice, a to na dobu 10 let, tedy do 11. ledna 2031 s kontrolní 
zprávou do 31. ledna 2025. 
Hlasování: 8 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat.  
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3. Projednání změny garanta studijních programů Dopravní fakulty Jana Pernera. 
Prof. Molková představila přítomným členům RVH návrh děkana dopravní fakulty Jana Pernera 
na změnu garanta doktorského studijního programu Technologie a management v dopravě, 
jeho anglického ekvivalentu Transport Technology and Management a studijního oboru Technologie 
a management v dopravě a spojích dobíhajícího doktorského studijního programu Technika 
a technologie v dopravě a spojích. Důvodem změny je odchod do důchodu dosavadního garanta 
uvedených studijních programů, prof. Ing. Vlastimila Melichara, CSc. Navrhovaným novým garantem 
je doc. Ing. Jaroslav Matuška, Ph.D. 
K bodu jednání byla otevřena diskuze. Předseda RVH nechal hlasovat o návrhu usnesení. 
 
Návrh usnesení k bodu 3: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje předloženou žádost o změnu 
garanta doktorských studijních programů Technologie a management v dopravě a Transport 
Technology and Management se standardní dobou studia 4 roky a studijního oboru Technologie 
a management v dopravě a spojích doktorského studijního programu Technika a technologie v dopravě 
a spojích se standardní dobou studia 3 roky a postoupí informace o změnách Národnímu akreditačnímu 
úřadu.  
Hlasování: 8 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
4. Různé 
a) Prof. Molková přednesla návrh na formální změnu usnesení RVH o udělení akreditace doktorským 
studijním programům Ekonomika a management podniků s procesními výrobami a Economics 
and Management of Businesses with Process Manufacturing Operations ze dne 14. prosince 2020. 
Vedení Fakulty chemicko-technologické požádalo o prodloužení lhůty pro zapracování nápravného 
opatření. V současné epidemiologické situaci nelze zaručit, že se jednání vědecké rady fakulty 
uskuteční do původně stanoveného termínu 31. března 2021. Nově navrhovanou lhůtou pro realizaci 
nápravného opatření je 30. června 2021. Předseda RVH nechal hlasovat o návrhu usnesení. 
 
Návrh usnesení k bodu 4a: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice schvaluje návrh na formální změny usnesení o udělení 
akreditace ze dne 14. prosince 2020. 
Hlasování: 8 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
b) Prof. Molková informovala RVH o harmonogramu tvorby a schvalování Dodatku ke Zprávě o vnitřním 
hodnocení kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi souvisejících činností UPa za rok 2020. Dodatek bude 
připraven k projednání a schválení na dubnovém jednání RVH, v průběhu května bude moci být 
dodatek projednán na grémiích Univerzity Pardubice (akademický senát a vědecká rada). RVH 
s navrženým harmonogramem souhlasí. 
 
c) Prof. Molková se obrátila na přítomné předsedy odborných komisí RVH s nabídkou podpory 
při zajišťování agendy odborných komisí RVH a návrhem na uskutečnění informační schůzky týkající 
se akreditačního procesu na UPa a novinek v akreditačním informačním systému UPa.  
 
d) Prof. Fusek vystoupil s doporučením, že by vedení jednotlivých vysokoškolských institucí mělo mít 
zájem o očkování svých zaměstnanců a uvedl svou osobní zkušenost s vytvořením očkovacího centra 
pro zaměstnance Fakulty vojenského zdravotnictví Univerzity obrany v Hradci Králové. 
 
e) Prof. Málek informoval o přípravě souhrnného materiálu z hodnocení UPa v rámci modulů 3, 4 a 5 
Metodiky M 17+. Po finalizaci jej obdrží též členové RVH.  
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5. Závěr 
Prof. Málek poděkoval členům RVH za účast na jednání, informoval o termínu příštího zasedání RVH, 
které se uskuteční 8. února 2020, a ukončil zasedání.  
 
 
 
 
 

Pardubice dne 11. ledna 2021 

 

 

 

 
prof. Ing. Jiří Málek, DrSc. v. r. 

předseda Rady pro vnitřní hodnocení  
Univerzity Pardubice 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapsala: Ing. Zuzana Gojná 


